
Referat - GOG Håndbold bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 5. marts klokken 18:00 

Deltagere: Søren Kuhr, Vivi Kildelund, Anne-Mette Nydam, Jens Brandt, Jesper Faaborg Ankersø, 
Kenneth Littau, Trine Nielsen, Frederik Drøscher (online) og Ida Eskildsen (online) 

Afbud: Malene Lauridsen og Jonas Dyhr 

PKT. 1 Velkomst  

- Velkomst 
- Billeder til hjemmesiden/holdsport  
- Spisning  

PKT. 2 Nyt fra formanden 

- Final 4 status/evaluering 
- U19 DM d. 4-5/5 -2024 
- GOG-garanter - status 
- GOG Sport - Status 

Referat:  

- Evaluering af Final4: En god dag. For kort tid inden afgang om lørdagen. Til en anden gang 
skal der være en mere reel klubdag. Derudover skal vi være skarpere på antallet af busser, 
afgangstider og tilmelding.  

- U19DM: Klubben har fået afholdelsen af U19DM. Planlægningen skal i gang. 
- GOG-garanter status: Frederik og Søren sætter gang i arbejdet med spørgeskemaet.  
- GOG-sport status: Søren Kuhr har snakket med Kasper Jørgensen om at få en liste og nogle 

retningslinjer for brugen af GOG-sports sponsorere. Både ifht Gudme HK og GOG-cup. 

PKT. 3 Indkommende forslag/information fra udvalg 

Forretnings/økonomiudvalget 

- Budget status 

Referat: Det ser fornuftigt ud. Vi holder budgettet. Derudover ser det ud til at vi får flere penge fra 
OK-aftalen og en indtægt fra U19DM. 

Sponsor/indtjeningsudvalget 

- Status  

Referat: Udvalget er i gang med at kigge på nogle retningslinjer for sponsorere til GOG - håndbold.  

Tøjudvalget 

- Status  

Referat: Malene Lauridsen og Anne Dreyer står for at gennemgå taskerne med spillertøjet efter 8/5- 
2024. 



 

Sportsudvalget u17 – senior 

- Trænerpåsætning status  
- Møde med Svendborg talent og Elite 

Referat:  

- Trænerpåsætning: Der er godt gang i trænerpåsætningen. Det er en stor opgave. 
- Møde med Svendborg Talent og Elite. Styrketræning med Rasmus Hellesen.  Næste 

generation af trænere, skal/kan tilbydes træneruddannelse. Kan der laves nogle 2-3-årige 
kontrakter på unge trænere? Der er mere at komme efter end det vi bruger i dag. Steen Kaj 
vil gerne lave et oplæg for bestyrelsen til næste bestyrelsesmøde, Søren Kuhr inviterer ham. 
Sportsudvalget laver en oversigt over trænere med relevant uddannelse. 

 

Sportsudvalget mini – u15 

- Trænepåsætning status 
- Børneafslutning d. 8/5 kl. 17-19 – tages med på børnetrænermøde - holdtasker afleveres fra 

kl. 16.30 

Referat:  

- Trænerpåsætningen er i gang.  
- Børneafslutning flyttes til 7/5 kl. 17-19. Tøjdagen flyttes også til denne dag. 

 

Gudme HK elite udvalg 

- Budget status 
- Trænerpåsætning status 
- Der søges sponsorjægere 

Referat:  

- Budget: Er blevet lavet. Det kan man selv kigge ind i.  
- Trænerpåsætning: Der arbejdes på det. 
- Sponsorjægere: Der blev afholdt møde i går. Der var både kendte og nye ansigter. OBS på 

føromtalte retningslinjerne fra GOG-sport. OBS på 1.divisionsklubbernes licens. Trine sender 
oplæg til Frederik. 

SoMe udvalg 

- Status 

Referat: Der er d.d. taget billeder af bestyrelsen.  

Baludvalg 

- Oprykningsfest for Gudme HK? 

Referat:  



- Hvad gør vi hvis/når de rykker op på lørdag? Fejring i hal 3. Frederik tager teten på 
fejringen. Guldtrøjer? 

- Evt. spisning søndag til liga-klub. Blomster i hallen eller til VIP? 

 

Stævneudvalg 

- GOG CUP Status 

- Håndboldskole uge 26 for kommende u13 – u15 status 
- Kommende u19 DM – hvem er med i dette “udvalg”? 

Referat:  

- GOG-cup: Indbydelsen er færdig. Der er en ændring ifht egen hold og spisning. 
- Håndboldskole. Trine har forsøgt at oprette en gruppe. Der skal laves et møde. Hvem kan og 

vil? Punktet tages med på børnetrænermøde. 
- Kommende U19 DM. Sandra og Frederik har teten. D. 18. marts er der informationsmøde 

med Håndbold Syd.   

PKT. 4 gennemgang af aktionslisten 

Aktionsliste GOG håndbold 2023_24.xlsx 

Referat: Gennemgang af aktionsliste 

PKT. 5 gennemgang af årshjul 

Præsentation.pptx 

Referat: Anne-Mette og Ida tilbyder at gennemgå og tilrette årshjulene. 

PKT. 5 Eventuelt 

- Hvert udvalg trækker de vigtigste punkter ind i bestyrelsens årshjul. 
- Rekruttering af spillere. Det er klubbens klare holdning at vi IKKE henter børnespillere i 

andre klubber. Trænerne opfordres til samarbejde, der bibeholder spillerne i deres egne 
klubber.  Hører vi om at en af vores trænere “hverver” spillere, skal vi straks tage fat i det. 
Al henvendelse skal ske til bestyrelsen, der kalder pågældende træner til samtale.  Vi skal 
være opmærksom på at der er andre vilkår for Oure. 


